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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den 
Helder en Julianadorp over Bewonersavond 't Laar – burgerparticipatie en zorgen omwonenden 
  
Aan de leden van de gemeenteraad, 
  
Op 28 mei 2025 heeft de fractie Behoorlijk Bestuur voor Den Helder en Julianadorp onder verwijzing 
naar artikel 36 van het reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende 
vragen gesteld over Bewonersavond 't Laar – burgerparticipatie en zorgen omwonenden, het 
antwoord vindt u onder de vraag: 
  

1.   Bent u het met ons eens dat de hoge opkomst bij deze avond een duidelijk signaal is 
van grote betrokkenheid, maar ook van zorgen onder bewoners? 

Antwoord: Wij zien de grote opkomst inderdaad als een duidelijk signaal van grote betrokkenheid. 
Wij zijn blij dat bewoners de tijd nemen om zich te laten informeren op dit soort bijeenkomsten. Het 
is ons bekend dat er ook zorgen zijn, maar veel aanwezigen zeiden blij te zijn met de gegeven 
informatie. 

2. Kunt u aangeven op welke wijze de bewoners voorafgaand aan deze bijeenkomst 
betrokken zijn geweest bij de plannen voor de wijk 't Laar? 

Antwoord: Voorafgaand aan de werkzaamheden aan het bosplantsoen in ‘t Laar zijn bewoners 
geïnformeerd per brief en zijn medewerkers persoonlijk langs de deuren gegaan. Het ging hier om 
onderhoudswerkzaamheden en niet om nieuwe plannen. 

3. Klopt het dat bewoners het gevoel hebben dat zij slechts achteraf geïnformeerd zijn en 
dat hun inbreng nauwelijks tot geen invloed heeft gehad op de keuzes die reeds 
gemaakt zijn? 

Antwoord: Ja, dit gevoel leefe onder inwoners. Er is geen sprake van inbreng voorafgaand op het 
uitvoeren van regulier en/of noodzakelijk onderhoud. De gemeente is verplicht zieke iepen te 
verwijderen. De bewoners is om inspraak gevraagd over de herinrichting van het bosgebied. 

4. Erkent het college dat er sprake is geweest van gebrekkige of achterhaalde 
participatie? 

Antwoord: Nee, zie het antwoord op vraag 2. 

5. Welke concrete toezeggingen zijn er gedaan tijdens de bewonersavond, en op welke 
termijn kunnen bewoners een terugkoppeling verwachten? 

Antwoord: Er is toegezegd dat het bosplantsoen herplant gaat worden, waarbij rekening gehouden 
wordt met de voorkeur van de bewoners op de drie schetsontwerpen die door de gemeente 



 

 

gemaakt zijn. Op 2 juni 2025 is de informatie van de bewonersavond huis aan huis bezorgd bij de 
220 adressen in ’t Laar. 

6. Wat doet het college met de signalen van bewoners die zich overvallen, ongehoord of 
onvoldoende betrokken voelen? 

Antwoord: Het college neemt deze signalen serieus en onderneemt actie daar waar nodig. Zo is na 
de ontvangen signalen een uitstekende bewonersavond gehouden. Ook zal de informatie 
beschikbaar gesteld worden via ingesprek.denhelder.nl. 

7. Wordt er heroverwogen op onderdelen van de plannen, nu blijkt dat het draagvlak 
onder bewoners beperkt is? 

Antwoord: Er is geen sprake van beperkt draagvlak onder bewoners. 

8. Kunt u reflecteren op de rol van de gemeente in het participatietraject tot nu toe? Zijn 
er intern signalen dat hier fouten zijn gemaakt of kansen zijn gemist? 

Antwoord: Nee 

9. Welke verbeteracties zijn of worden opgestart om het vertrouwen van de bewoners in 
dit proces te herstellen? 

Antwoord: Niet van toepassing. 

10. Is het college bereid om samen met bewoners, en niet pas na afloop van besluiten, de 
uitgangspunten van dit soort gebiedsontwikkelingen opnieuw tegen het licht te 
houden? 

Antwoord: Er is geen spraken van gebiedsontwikkeling. Er wordt regulier onderhoud uitgevoerd. 

11. Graag I ontvangen wij het verslag van deze bijeenkomst?  

Antwoord: Zie bijlage (pdf van bewonersbrief) 

 
  
  
Den Helder, 16 juni 2025. 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 
  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

K. (Koen) van Veen 
secretaris 

 


